
 

 

UPDATE ON THE SMALL CRAFT HARBOUR, POND INLET 

By Tower Arctic Ltd. 

 

ᑐᑭᓯᒋᐊᕈᑏᑦ ᒥᑭᔪᓄᑦ ᐅᒥᐊᓄᑦ ᐅᒥᒃᑯᕕᒃ, ᒥᑦᑎᒪᑕᓕᒃ 
 

ᐅᕙᓐᖓᑦ ᑕᐅᕗ ᐋᑦᑎᒃ ᑎᒥᖓᑦ 

  



ᐅᓪᓗᖓ: ᓄᕕᐱᕆ 2021 

ᓄᕙᖕᓇᕐᔪᐊᖅ ᐱᔾᔪᑎᒋᓪᓗᒍ ᑕᐅᕗ ᐋᑎᒃ Tower Arctic ᐃᓄᓕᒫᕐᑎᑦᑎᔪᓐᓇᖏᒻᒪᑕ. ᑲᑎᒪᑎᑦᑎᓗᑎᒃ.  

ᐅᖃᓕᒫᕐᓂᐊᕐᐸᑦ ᑕᓐᓇ ᑎᑎᕋᕐᓯᒪᔪᖅ ᑐᑭᓯᓇᓱᒃᓗᑎᑦ ᓴᓇᔭᐅᔪᒥᒃ ᐱᔭᕇᕐᓯᒪᓕᕐᓂᖓᓂᒃ.  

ᓴᓇᔭᐅᔪᖅ ᐱᔭᕇᕐᓯᒪᓕᕐᓂᖓᓂᒃ  

ᑕᐅᕗ ᐋᑎᒃ Tower Arctic ᖁᔭᓐᓇᒥᕐᑐᑦ ᒥᑦᑎᒪᑕᓕᖕᒥᐅᓂᒃ ᑐᙵᓱᒃᑎᑕᐅᓚᐅᕋᑦᑕ ᐊᒻᒪᓗ ᑕᑎᒋᔭᐅᓪᓗᑕ ᐊᕋᒍᖓᓂ 
2018-2021 ᓴᓇᐅᑎᓪᓗᒍ. ᐊᓕᐊᓇᐃᓚᐅᕐᑐᖅ ᐱᓇᓱᖃᑕᐅᓪᓗᓂ ᐱᕙᓪᓕᐊᑎᓪᓗᒍ ᓄᓇᓕᖓ ᒥᑦᑎᒪᑕᓕᒃ.   

ᒥᑦᑎᒪᑕᓕᒃ ᑕᕆᐅᖓᓂ  ᐱᖁᑎᕐᔪᐊᖑᔪᖅ ᓴᓇᔭᐅᓯᒪᔪᖅ ᓄᓇᓕᖕᓄᑦ ᐅᑯᓂᖓ ᐱᑕᖃᕐᑐᖅ ᑲᓇᖕᓇᖓᓂ ᐊᒻᒪᓗ 
ᐊᑭᓐᓇᖓᓂ ᒪᓕᒌᒃᑯᑎ, ᓂᐅᕋᐃᕝᕕᒃ, ᐅᒥᐊᕐᔪᐊᒃᑯᑦ ᐊᒧᓯᕕᒃ, ᐅᒥᐊᓄᑦ ᒥᑭᑦᑐᓄᑦ ᐃᐱᕐᕕᒃ ᐊᒻᒪᓗ ᓯᒃᔭᖓᓄᐊᕐᕕᒃ 
ᐅᐸᒃᑕᐅᔪᐃᓐᓇᐅᔪᓐᓇᕐᖢᑎᒃ ᓴᓇᓯᒪᔪᑦ. ᓴᓇᔭᐅᑎᓪᓗᒍ ᓴᓇᔭᐅᔪᖅ ᐱᔭᕇᕐᓯᒪᓕᕐᑐᖅ, ᐊᒻᒪᓗ ᐱᓇᓱᖕᕕᖓ ᑮᓇᐅᔭᑎᒍᑦ 
ᐱᕙᓪᓕᐊᑎᑦᑎᓂᖅ ᐊᒻᒪᓗ ᐃᖏᕋᔪᓕᕆᓂᖅ ᐊᐅᓚᑦᑎᓂᐊᓕᕐᑐᑦ ᐅᒥᐊᒃᑯᕕᖕᒥᒃ. 

Date: November 2021 

Due to the COVID-19 pandemic, Tower Arctic cannot hold public meetings. Please consult this document for 

information on the project completion. 

PROJECT COMPLETION 

Tower Arctic would like to thank all residents for welcoming us and trusting us during the 2018-2021 working seasons. It 

has been a pleasure to be part of this adventure with the community of Pond Inlet.  

The Pond Inlet Marine Infrastructure built for the community is composed of the east and west breakwaters, a laydown 

area, a sealift ramp, a small craft float and a shoreline access surface preparation connecting all these components. The 

construction phase of the project is now completed, and the Department of Economic Development and Transportation 

will operate the facilities.  

 



 

 

ᐊᐅᓚᑕᐅᓂᖓ ᒥᑭᑦᑐᓄᑦ ᐅᒥᐊᓄᑦ ᐅᒥᐊᒃᑯᕕᒃ:  

• ᐊᕋᒍᑕᒫᑦ, ᐳᒃᑕᖁᑎᑦ ᐃᓕᔭᐅᖃᑦᑕᕐᓗᑎᒃ ᐃᐱᕐᕕᖕᒧᑦ ᐊᒻᒪᓗ ᐲᔭᕐᑕᐅᖃᑦᑕᕐᓗᑎᒃ ᓯᑯᓂᐊᓕᕌᖓᑦ. 
ᐲᖃᑦᑕᕆᐊᖃᕐᓂᐊᕐᒪᑦ ᓯᑯ ᐱᔾᔪᑎᒋᓪᓗᒍ.   

• ᐃᓄᐃᑦ ᐊᒃᕖᕐᑎᑦᑎᖃᑦᑕᕆᐊᖃᕈᓐᓃᕐᑐᑦ ᐱᖁᑎᒥᖕᓂᒃ ᓴᓇᔪᓄᑦ.    

• ᒪᕈᒃ ᒪᔪᕋᐅᑏᒃ ᐃᔅᓴᒃᕕᖕᒥ ᐃᓕᔭᐅᖃᑦᑕᕐᓂᐊᕐᑑᒃ ᐊᕋᒍᑕᒫᑦ ᐊᑦᑕᕐᓇᕐᑕᐃᓕᒪᑎᑕᐅᓗᓂ.   

• ᑖᒃᑯᐊ ᑲᒪᒋᔭᐅᓂᐊᕐᑐᑦ ᐱᓇᓱᒃᕕᖓᓂ ᑮᓇᐅᔭᑎᒍᑦ ᐱᕙᓪᓕᐊᑎᑦᑎᓂᕐᒧᑦ ᐊᒻᒪᓗ ᐃᖏᕋᔪᓕᕆᔨᒃᑯᑦ  . 

Operation of the Small Craft Harbour: 

• Every year, the floats will have to be installed back on the float pad and uninstalled once the open water season 

is done. This will need to be done in consideration of ice conditions. 

• Residents will no longer have to move equipment out of the way of construction activities.  

• There are two ladders on the wharf that will be installed every year for safety purposes. 

• These arrangements will be made by the Department of Economic Development and Transportation. 

 

ᓯᕗᓂᒃᓴᒥ ᐅᔭᕋᒃᑕᕐᕕᐅᔪᖅ ᐊᑐᕐᑕᐅᓂᒃᓴᖓ ᐊᒻᒪᓗ ᐅᓯᑲᕐᑕᕐᑎᓪᓗᒋᑦ ᐊᖁᑎ: 

• ᐃᓚᖓ ᐅᔭᕋᒃᑕᕐᕕᐅᔪᖅ ᒪᑐᔭᐅᓯᒪᔪᖅ ᕼᐊᒻᓚᒃᑯᑦ ᐊᖏᕐᓯᒪᓂᖏᑦ ᒪᓕᒃᓗᒋᑦ, ᐱᖃᓯᐅᑎᓪᓗᒍ ᐃᓕᔭᐅᓂᖏᑦ 
ᖁᕐᓱᕐᑕᒥᒃ ᑕᕐᓴᓕᒃ ᐊᒻᒪᓗ ᐊᐅᐸᕐᑐᒥᒃ ᑕᕐᓴᓕᒃ ᓴᐃᒻᒪᑎ ᐊᕙᓗᓕᒫᖓᓄᑦ ᐅᔭᕋᒃᑕᕐᕕᐅᔪᒥ ᐊᑦᑕᕐᓇᕐᑕᐃᓕᒪᓂᕐᒧᑦ. 
ᐅᐸᒃᑕᐅᔪᓐᓇᐃᓕᑎᑕᐅᓪᓗᓂ ᐅᔭᕋᓱᒃᔪᒃᓂᒃ ᐃᓕᐅᖃᐃᓪᓗᑎᒃ. ᐃᓄᐃᑦ ᐅᐸᖃᑦᑕᕆᐊᖃᖏᑦᑐᑦ 
ᐊᑦᑕᕐᓇᑐᖃᕐᑕᐃᓕᒪᓂᕐᒧᑦ ᐅᓗᕆᐊᓇᕐᑐᖃᑐᐃᓐᓇᕆᐊᖃᕐᒪᑦ.  

• ᐅᓯᑲᕐᑕᕐᑎᓪᓗᒋᑦ ᐊᖁᑎ ᑲᒪᒋᔭᐅᓕᕐᑐᖅ ᕼᐊᒻᓚᒃᑯᓐᓄᑦ. ᐊᑦᑕᕐᓇᖏᑦᑐᒃᑯᑦ ᐊᑐᕐᑕᐅᓗᓂ ᐃᖏᕐᕋᔾᔪᑎᓕᒫᓄᑦ, 
ᐃᖃᓇᐃᔭᕐᑎᐅᔪᓄᑦ ᐊᒻᒪᓗ ᐃᓄᖕᓄᑦ ᑲᒪᒋᔭᐅᓗᓂᓗ ᕼᐊᒻᓚᒃᑯᓐᓄᑦ  

  



Future Use of the Quarry and Haul Road: 

• Part of the quarry closure, as approved by the Hamlet, includes the positioning of yellow and red flags all around 

the quarry pit for safety purposes. Access has been closed by the placement of boulders. Residents should not 

trespass these signs due to safety risks 

• The Haul Road will become the responsibility of the Hamlet. Safe use of the road by any vehicles, personnel or 

residents is now the responsibility of the Hamlet. 

 

ᑕᐅᕗ ᐋᑎᒃ ᐱᖁᑎᖏᑦ ᐊᑐᕈᓐᓃᕐᑎᑕᐅᓂᖏᑦ ᐊᒻᒪᓗ ᐅᑭᐅᒃᑯᑦ ᐱᓐᓇᐃᔭᕐᑕᐅᓂᖏᑦ  

• ᑕᐅᕗ ᐋᑎᒃ ᑭᕕᒃᓯᔾᔪᑎᖓ ᐃᓂᖃᕐᑎᑕᐅᓚᐅᑲᖕᓂᐊᕐᑐᑦ ᒥᑭᑦᑐᓄᑦ ᐅᒥᐊᓄᑦ ᐅᒥᐊᒃᑯᕕᖕᒥ ᓂᐅᕋᐃᕕᖓᓂ 
ᐊᕋᒍᓂᐊᕐᑐᒧᑦ ᐊᒻᒪᓗ ᐊᑐᕈᓐᓃᕐᑎᑕᐅᓗᓂ ᐅᓯᓕᐅᔾᔭᐅᓗᓂ 2022 ᐅᒥᐊᕐᔪᐊᒃᑯᑦ. 

• ᐊᓯᖏᑦ ᐱᖁᑎᖏᑦ ᐃᓚᒃᓴᐃᓪᓗ ᐃᓂᖃᕐᑎᑕᐅᓂᐊᕐᑐᑦ ᑕᐅᕗ ᐋᑎᒃ ᓴᓇᕕᖓᓂ ᓴᓂᑦᑎᐊᖓᓂ ᐅᓯᑲᕐᑕᕐᑐᓄᑦ 
ᐊᖁᑎᒥᑦ.  

Tower Arctic Equipment Demobilization and Winterization 

• The Tower Arctic’s crawler crane will be temporally stored on the Small Craft Harbour laydown for the upcoming 

year and will be fully demobilized using the 2022 sealifts. 

• The others equipment and material will be stored at the Tower Arctic’s garage site along the Haul Road. 

 

ᐊᐱᖁᑎᒃᓴᖃᕈᕕᑦ ᑐᑭᓯᔪᒪᒍᕕᓪᓘᓐᓃᑦ, ᖃᐅᔨᒋᐊᕐᕕᒋᓗᒍ ᑕᐅᕗ ᐋᑎᒃ  

For questions or information, please reach Tower Arctic 

• 1-867-979-6465  or Info@towerarctic.net or www.towerarctic .net 


